



(student work)



(student work)



(student work)



(student work)



(student work)

WORKSHOPS AT THE **STUDIO FOR ART AND DESIGN** IN PAINTING - SCULPTING - MOSAICS

MONTAGS UND MITTWOCHS
VON: 9:30 - 12:30
8 SESSIONS FÜR CHF 432.00
START: IN DER WOCHE VOM 21.08.2017

You can learn how to paint, sculpt or mosaic or master your techniques. The small groups of 8 participants allow space and time for instructions and exchange of ideas. The large and well equipped studio space inspires to learn new and challenging projects.

ABOUT GABRIELA:

Gabriela has studied design and art in Switzerland and London. Sharing her knowledge and passion for creating art over the last 20 years to all different levels and age groups has been extremely rewarding to her. Empowering her students to unleash their hidden creativity or help experienced students to gain confidence in their ability was and still is something she deeply enjoys.

Es kann das Malen, Sculpting oder die Kunst des Mosaiks erlernt oder verfeinert werden. Die kleine Grösse von 8 Teilnehmern lässt Spielraum und Zeit für Instruktionen und Austausch von Ideen. Das grosse und gut ausgerüstete Studio inspiriert Neues zu lernen und sich neuen Herausforderungen zu stellen.

ÜBER GABRIELA:

Gabriela hat Design und Kunst in der Schweiz und London studiert. Ihr breites Wissen und ihre Passion für das Kreieren von Kunst und allem Formbaren, mit allen Altersgruppen über die letzten 20 Jahre zu teilen, war für sie sehr bereichernd. Es bereitet ihr grosses Vergnügen, die versteckte Kreativität eines jeden freizulegen oder den schon geübten Schülern zu helfen, Sicherheit in ihrem Können zu erlangen.

What to bring:

- An idea what to do (should be discussed at least a week in advance)
- Some basic materials and wide selection on tools are available for everybody to use. Brushes, paints and canvases, most sculpting materials, specific mosaic stones need to purchased by the student.

Was mitbringen:

- Eine Idee was du machen willst (sollte mindestens eine Woche vor Beginn diskutiert werden)
- Die meisten Materialien und eine grosse Auswahl an Werkzeugen sind für alle frei zum brauchen erhältlich. Pinsel, Farben und Leinwände, die meisten Materialien fürs Skulpturen machen, spezifische Mosaiksteine müssen von den Schülern

FÜR MEHR INFORMATIONEN RUFT AN: 079 423 41 39

Studio Adress:
Gabriela Brunner
STUDIO FOR ART AND DESIGN
Luegislandstrasse 105
8051 Zürich

info@gabrielabrunnerdesign.com
www.gabrielabrunnerdesign.com

SIGN UP FORM

FIRST NAME
Vorname

LAST NAME
Nachname

.....
STREET
Strasse

.....
CITY
Ort

.....
CONTACT NUMBER
Tel. Nummer

EMAIL

.....
BITTE DEINE WAHL ANKREUZEN
PLEASE INDICATE YOUR CHOICE OF WORKSHOP



ART WORKSHOP - **MONDAY** - PAINTING, SCULPTING, MOSAICS
MONTAG



ART WORKSHOP - **WEDNESDAY** - PAINTING, SCULPTING, MOSAICS
MITTWOCH

GUT ZU WISSEN

- Die Workshopgebühren müssen vorher bezahlt werden. Tage die verpasst wurden, verfallen nicht (Flexibilität ist garantiert)
- Nach Erhalt wirst du eine Bestätigung erhalten. Bitte dieses Formular per E-mail oder Post ausgefüllt einreichen: info@gabrielabrunnerdesign.com
- Für Fragen: Meine Nummer ist 079 423 41 39
- Die Adresse des Studios: Luegislandstrasse 105, Werkerei, 8051 Zürich (gleiches Gebäude wie Boesner), im 2.Stockwerk
- Parkieren kann man auf den Besucherparkplätzen auf der Seite des Gebäudes (beim Boesner) oder in der blauen Zone.
- Bank: Raiffeisenbank Wil und Umgebung, 9500 Wil, Gabriela Brunner, Genferstrasse 33, 8002 Zürich
Konto 90-2163-8
CH298132 0000 0086 0630 3

GOOD TO KNOW

- Space is limited! Please call or email as soon as possible to reserve your spot.
- The fee has to be transferred before the workshop begins to secure your spot.
- A confirmation will be sent to you after.
- Please complete this form and return to: info@gabrielabrunnerdesign.com
- For questions: My number is 079 423 41 39
- The Studio address: Luegislandstrasse 105, Werkerei, 8051 Zürich (same building as Boesner), 2nd floor
- Parking is available on the Besucher parking spots (by Boesner) or in the blue zone on the street.
- Banking: Raiffeisenbank Wil und Umgebung, 9500 Wil

Gabriela Brunner, Genferstrasse 33
8002 Zürich
Konto 90-2163-8
CH298132 0000 0086 0630 3